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Vragen van de leden Volp en Vermue (beiden PvdA) aan de Staatssecretaris 
van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over de inzet van drugshonden in 
scholen (ingezonden 3 juni 2016). 

Vraag 1
Kent u het bericht «School schoonvegen met drugshonden»?1 

Vraag 2
Wat is uw mening over het plan van de gemeente Steenwijkerland om het 
drugsprobleem (uit een GGD onderzoek blijkt dat het drugsgebruik van 
meerdere jongeren van 13 tot 16 jaar in deze gemeente fors is) aan te pakken 
door controles op hangplekken, politieonderzoek en het inzetten van 
drugshonden in schoolgebouwen? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat de inzet van drugshonden op scholen in beginsel 
ongewenst is? Zo ja, waarom? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Op hoeveel scholen wordt er gewerkt met controles met drugshonden en wat 
is de aanleiding van deze controles? Is er sprake van een toename van de 
inzet van drugshonden op scholen? Zo ja, hoeveel? Zo nee, waar blijkt dit uit? 

Vraag 5
Mogen scholen particuliere bedrijven inzetten voor controles met drugshon-
den? Zo ja, onder welke voorwaarden? Gelden daarbij bijvoorbeeld de eisen 
van noodzaak en gerechtvaardigd belang zoals bij cameratoezicht op scholen 
zodat de privacy van leerlingen en personeel wordt gewaarborgd? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat jongeren preventief goed moeten worden voorgelicht 
over drugs en dat deze voorlichting meer dient te omvatten dan het 
benoemen van de risico’s van drugs en de jongeren wijzen op het feit dat 
drugs verboden is? Zo ja, hoe wordt er momenteel zorg gedragen voor een 
goeie voorlichting die mede inspeelt op de drugsproblemen die gemeenten 
zoals Steenwijkerland hebben? Zo nee, waarom niet?

1 http://www.metronieuws.nl/nieuws/binnenland/2016/05/steeds-meer-drugshonden-op-scholen
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